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PANK- TYÖRYHMÄ: HANKINTAMENETTELYT 

Kokous nro 10 

Aika 14.4.2010 klo. 9.30 

Paikka NCC Roads, Äyritie 8 C Vantaa 

 
Läsnä:  

Tero Ahokas ELY-keskus pj. 
Antero Arola ELY-keskus  
Vesa Laitinen Lemminkäinen Infra Oy  
Jussi Rantanen Lemminkäinen Infra Oy  
Seppo Kemppainen Skanska-Asfaltti Oy  
Harri Spoof Pöyry Infra Oy  
Jukka Juola Andament Oy  
Heikki Jämsä Infra ry  
Sami Horttanainen NCC Roads Oy sihteeri 

Poissa: 
Kari Holma ELY-keskus  
Tapio Joensuu Destia Oy  
Ossi Himanka Nynas Oy  

  
 
 

1. 
Avaus, järjestäytyminen ja edellisen kokouksen pöytäkirja 

Tero Ahokas avasi kokouksen ja lausui läsnäolijat tervetulleiksi ja totesi että 
kyseessä on otsikossa mainitun työryhmän kokous nro 10. 

 
Tero Ahokas toimi kokouksen puheenjohtajana. Sovittiin, että Sami 
Horttanainen toimi kokouksen sihteerinä. 
 
Tarkastettiin edellisen kokouksen muistio. 
 

 
2. 
Katsaus käynnissä oleviin sopimuksiin, Tero Ahokas ja Antero Arola  

• Lapin ELY on käynnistänyt uuden palvelusopimuspilotin keväällä 2010. 
• LYTA- hankkeessa ensimmäinen työkausi on takana, ja 

kumppanuusosio on lähtenyt hyvin käyntiin. Palveluntuottaja on ottanut 
verkon hyvin haltuun, ja suorittanut ennakoivaa suunnittelua sekä 
kustannusohjausta. 

• Palvelusopimus HTU:ssa käynnistyy 4. työkausi. Sopimuksen 
ohjauksessa ja toteutuksessa rutiinit ovat muodostuneet. 

• Palvelusopimus KaS on jakautunut kahden ELY-keskuksen 
alueelle vuoden vaihteessa. KaS ELY hallinnoi edelleen 
sopimusta, rahoitus kuntovastuuosassa jakautuu osuuksin 
70% POS ja 30% KaS. Kumppanuusosio on lähtenyt hyvin 
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käyntiin, rutiinit ovat löytyneet. Myös sopimusrakenne tuntuu toimivan 
hyvin. 

• Palvelusopimus Oulussa on edennyt hyvin. Rutiinit ovat sielläkin 
löytyneet, samoin rajapinta hoitourakan kanssa on selkeytynyt. 
Yhteistyökokouksia pidettiin v. 2009 noin 1 kuukauden välein. 

 
• Työryhmä totesi kantanaan, että jatkossa on tarve selkeyttää eri 

urakkamuotojen käsitteitä ja sisältövaatimuksia (palvelusopimus, 
kumppanuusurakka, normaali urakka jne). 

 
 

 
3. 
Tulevaisuudennäkymät, Tero Ahokas  

• Käynnissä olevista sopimuksista tehtäneen uusi koosteraportti kuluvan 
vuoden aikana. 

• Vielä on epäselvää, jatkaako entisen Tiehallinnon palvelusopimus- 
työryhmä ja minkä instanssin alaisuudessa. 

• Entinen Tiehallinnon ylläpidon työryhmä jatkaa ylläpidon 
tarjousasiakirjojen koordinointia jatkossakin. 

• PANK-hankintatyöryhmän urakoitsijajäsenet pitävät tärkeänä jatkaa 
kehitystyötä uusien palvelusopimusten muodossa. Olisi syytä 
käynnistää uusi kuntovastuu- ja kumppanuusmallihanke 
mahdollisimman pian. 

 
 
4. 
Seuraava kokous   

 
Seuraava kokous pidetään 26.8.2010. Tarkka paikka ja aika sovitaan 
myöhemmin. 

 
 
 
 
 
 
5. 
Kokouksen päättäminen 

 
Kokous päätettiin klo 12.00 

 
 

Sami Horttanainen 
 
 
 
JAKELU  - työryhmän jäsenet 
  - osallistujat 


